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1. Gennemgang af papir om udviklingen af Haraldslund som kulturhus. 
 
Ole indledte punktet med uddybende kommentarer til det udarbejdede papir. Centrale 
keywords er:  
 
Haraldslund som bydelshus/kulturhus, ressourcer og Brugerrådets formåen samt kultur-
udvalg og fælles opgavefordeling, hvor muligheden for etablering af en forsøgsperiode 
med et kulturudvalg på sigt måske kunne afstedkomme en ansættelse af en lønnet konsu-
lent. 
 
Med henblik på etablering af Haraldslund som bydelshus/kulturhus i en eller anden form 
blev det drøftet, om der skal afholdes et ”stormøde” - nyt navn for mødet skal findes - in-
den sommerferien. Der skal dog være tid til at samle folk, så Vestbydagen kunne være et 
godt sted at gøre reklame og annoncere et sådant stormøde. 
 
Der ligger allerede planer for Vestbydagen, hvor man vil diskutere Haraldslund som by-
delshus/kulturhus, så det vil passe fint ind i et kommende ”stormøde”, der blev fastlagt til 
torsdag d. 19. september 16.30 – 18.00. Troels inviterer oplægsholdere til dette møde. 
 
Der arbejdes allerede nu med at sætte tre spor i gang.  
Et professionelt kulturformidlerspor, et tilsvarende spor mere på ”amatørbasis” og så et 
tredje spor med en foredragsmæssig tilgang. Inger koordinerer de to første spor og Jør-
gen det tredje spor. Alle i Brugerrådet viste stor interesse for at deltage i de tre spor, hvil-
ket harmonerer fint med et godt fungerende Brugerråd. 
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2. Videre drøftelse af spørgeskemaundersøgelsen. 
 
Uddrag af referat fra sidste møde: 
 
Generelt var der enighed om at vi i brugerrådet skal fokusere på to områder:  
1. Hvad mener brugerne der er godt ved Haraldslund   
2. Hvor kan der ske forbedringer.  
 
Medarbejder Randi Aaholm har udarbejdet en meningskondensering, hvor hun belyser 
brugernes kommentarer til felterne: 
- ’Har du forslag til forbedringer i Haraldslund Vand- og Kulturhus?’   
- ’Har du yderligere kommentarer kan du skrive dem herunder’.  

 
Brugerne har samlet set skrevet 95 kommentarer, som indeholder i alt 146 udsagn. Ud-
sagnene fordeler sig på ni overordnede temaer: 

 

 
 
 
Troels omtalte den meningskondensering, som Randi så fint har lavet, og han omtalte 
nogle af de forskellige forhold, som er blevet nævnt i undersøgelsen, f.eks. ekstra koldt-
vandsbassiner, differentiering i forhold til adgangen til wellnessafdelingen, etablering af 
rutsjebaner, omtale af personalet, holdstørrelser, billetsystem m.m. 
 
Lisbeth gjorde opmærksom på, at der ikke var noget i forhold til Sundhed i Bevægelse, og 
at det burde være lagt ind i denne meningskondensering. 
Henrik foreslog, at der burde bruges flere penge på udeområdet, fordi det vil kunne være 
med til at fastholde de yngre brugere af Haraldslund.    
 
Hertil kom et forslag om at rykke borde og stole ud i sommerperioden eller anskaffe sig 
udendørs møbler i det hele taget. Troels arbejder videre med forslaget. 
 
Brugerundersøgelsen vil blive offentliggjort i form af denne meningskondensering, som vil 
blive lagt på rette sted. 
 
 

3. Orientering fra Troels. 
 
Bl.a. med opfølgning på punkterne: 
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o I stedet for påbud om håndklæde i saunaer, så forbud mod håndklæder. Intet 
mht. hygiejne taler for håndklæder og så slipper man for at pladserne er 
”reserveret” til saunagus med våde håndklæder. 
 
I forbindelse med problemet håndklæde eller ikke håndklæde i saunaer har 
Troels rettet henvendelse til Dansk Hygiejneråd, men de har endnu ikke meldt 
noget tilbage. Så snart der foreligger noget, går Troels videre med sagen. 

 
 

o ”vejledere” (IKKE instruktører) i motionscentret  
Med hensyn til vejledere i Motionscentret mener personalet, at det vil skabe 
mere usikkerhed end godt er, og at der derfor ikke skal etableres en fast 
ordning. 
 

o Vi vil snart se personalet i både Informations- og Motionscentret i ens trøjer, så 
man kan se, hvem der arbejder i Haraldslund. 

o Bookninger af mødelokaler giver god aktivitet i huset. 
o Der har været afholdt førstehjælpskursus for alle fastansatte medarbejdere. 
o 9. juni bliver der afholdt afstemning til Europa-Parlamentet i Haraldslund. Der 

er dog åbent både i svømmehal og motionscenter. 
o Sundhed i Bevægelse skal på sommerudflugt til Bangsbo. 
o Forberedelse til sommerferien er gået i gang med installation af et nyt 

ventilationsanlæg.  
o Sommerferielukning vil være uge 29 og 30. 

 
 

4. Bordet rundt. 
- Hvordan kan vi sætte fokus på ideer og forslag? 
 

Troels opfordrer til, at ” Bordet rundt” skal forstås konstruktivt. 
 

o Inger foreslår, at man kan få sat noget på dagsordenen, f.eks. Etik i svømmehal-
len.  

o D. 13. august kl.19.30 er der et samarbejde med operafestivalen, og det foreslås, 
at vi afholder Brugerrådsmøde kl. 16 – 18 som optakt til Opera i Haraldslund. 

o Lisbeth gav store roser til det nyligt afholdte åben–mikrofon arrangement.  
o Ole gjorde opmærksom på, at det gælder om at være på forkant med etableringen 

af de tre spor, der blev drøftet under punkt 1. 
o Jørgen gjorde opmærksom på, at der måske vil komme en underskriftsindsamling 

imod de nye maskiner i motionscentret.  
o Der mangler et rum til udstrækning. Der reflekteres over problemet med henblik på 

en mulig løsning. 
 

5. Evt. 
Ingen yderligere bemærkninger til punktet. 


